

Patient Information leaflet (PIL)

Furamix 50 mg Tablets

Furamix 17.5 mg Suspension

Furazolidone

Read all of this leaflet carefully before you start taking this medicine because it contains important information for you (POM).

.Keep this leaflet. You may need to read it again•

.If you have any further questions, ask your doctor or pharmacist•

This medicine has been prescribed for you only. Do not pass it on to others. It may harm them, •
.even if their symptoms are the same as yours

If any of the side effects get serious, talk to your doctor or pharmacist. This includes any •
.possible side effects not listed in this leaflet

In this leaflet:

- 1.What Furamix is and what it is used for.
- 2.Before you take Furamix.
- 3.How to take Furamix.
- 4.Possible side effects.
- 5.How to store Furamix.
- 6.Contents of the pack and other further information

1. What Furamix is and what it is used for

Therapeutic Activity:

Antibacterial

Antiprotozoal

Indications:

Furamix is used to treat bacterial and protozoal infections. It works inside the intestinal tract to treat cholera, colitis, and/or diarrhea caused by bacteria, and giardiasis. This medicine is sometimes given with other medicines for bacterial infections.

2. Before you take Furamix

Do not take Furamix

If you have ever had any unusual or allergic reaction to Furazolidone or to any related
medicines such as nitrofurantoin (e.g., Furadantin) or nitrofurazone (e.g., Furacin). Also to any other
.substances, such as foods, preservatives, or dyes

.In infants up to 1 month of age is not recommended because Furamix may cause anemia

Take special care with Furamix. Tell your doctor or pharmacist before you take Furamix in the following cases

Pregnancy: Studies have not been done in humans. However, Furamix has not been shown to cause !
.birth defects or other problems in humans or in animals given high doses for a long time

! Breast-feeding: It is not known whether Furamix passes into breast milk. However, breast-feeding is not recommended for nursing babies up to 1 month of age because Furamix may cause anemia.

! Older adults: Many medicines have not been studied specifically in older people. Therefore, it may not be known whether they work exactly the same way they do in younger adults or if they cause different side effects or problems in older people. There is no specific information comparing use of Furamix in the elderly with use in other age groups.

Furamix and other medicines

If you are taking, or have recently taken, other medicines, including non - prescription medicines and nutritional supplements, tell the doctor or pharmacist. In particular, if you are taking:

- Amphetamines
- Appetite suppressants (diet pills)
- Ephedrine (e.g., Primatene)
- Isocarboxazid (e.g., Marplan)
- Phenelzine (e.g., Nardil)
- Phenylephrine (e.g., Neo-Synephrine)
- Phenylpropanolamine (e.g., Dexatrim)
- Procarbazine (e.g., Matulane)
- Pseudoephedrine (e.g., Sudafed)
- Selegiline (e.g., Eldepryl)
- Tranylcypromine (e.g., Parnate)
- Tricyclic antidepressants (amitriptyline [e.g., Elavil], amoxapine [e.g., Asendin], clomipramine [e.g., Anafranil], desipramine [e.g., Pertofrane], doxepin [e.g., Sinequan], imipramine [e.g., Tofranil], nortriptyline [e.g., Aventyl], protriptyline [e.g., Vivactil], trimipramine [e.g., Surmontil]); the use of Furamix with any of these medicines may result in a severe increase in blood pressure.

Other medical problems

The presence of other medical problems may affect the use of Furamix. Make sure you tell your doctor if you have any other medical problems, especially:

- Glucose-6-phosphate dehydrogenase deficiency (lack of G6PD enzyme); Patients with G6PD-deficiency may develop mild anemia while taking Furamix.

Precautions While Using This Medicine

- It is important that your doctor check your progress at regular visits. This is to check whether or not the infection is cleared up completely.
- If your symptoms do not improve within a week, or if they become worse, check with your doctor.
- Drinking alcoholic beverages or taking other alcohol-containing preparations (for example, elixirs, cough syrups, tonics, or injections of alcohol) while taking Furamix may rarely cause problems. These problems include increased side effects such as redness of the face, difficult breathing, fainting, and a feeling of tightness in the chest. These side effects usually go away within 24 hours without treatment. However, these effects may occur if you drink alcoholic beverages for up to 4 days after you stop taking Furamix. Therefore, *you should not drink alcoholic beverages or take other alcohol-containing preparations while you are taking Furamix and for 4 days after stopping it.*
- Certain foods, drinks, or other medicines may cause very dangerous reactions, such as severe high blood pressure, when taken with Furamix. Aged or fermented foods and drinks commonly contain tyramine or other substances that increase blood pressure. To avoid such reactions, the following measures are recommended:
 - *Do not eat foods that have a high tyramine content (most common in foods that are aged or fermented to increase their flavor), such as cheeses; yeast or meat extracts; fava or broad bean pods; smoked or pickled meat, poultry, or fish; fermented sausage (bologna, pepperoni, salami, summer*

sausage) or other fermented meat; or any overripe fruit. If a list of these foods is not given to you, ask your health care professional to provide one.

- Do not drink alcoholic beverages or alcohol-free or reduced-alcohol beer and wine.
- Do not eat or drink large amounts of caffeine-containing food or beverages such as chocolate, coffee, tea, or cola.
- Do not take any other medicines unless approved or prescribed by your doctor. This includes nonprescription (over-the-counter [OTC]) appetite suppressants (diet pills) or medicine for colds, sinus problems, or hay fever or other allergies.
- Do not take any of the above-listed foods, drinks, or medicine for at least 2 weeks after you stop taking Furamix. They may continue to react with this medicine during that time.
- Other foods may also contain tyramine or other substances that increase blood pressure. However, these products generally do not cause serious problems when taken with Furamix, especially if eaten when fresh and in small amounts. These include yogurt, sour cream, cream cheese, cottage cheese, chocolate, and soy sauce. If you have any questions about this, ask your health care professional. Also ask for a list of foods, beverages, or medicines that may cause serious problems when taken with Furamix.

Important information about some of the ingredients of the medicine

Furamix Tablets contain:

Lactose: If you have been told by your doctor that you have an intolerance to some sugars, contact your doctor before taking this medicinal product.

Furamix Suspension contains:

Nipagin M & Nipasol M: May cause allergic reactions (possibly delayed).

3. How to take Furamix

Always use according to the doctor's instructions. Check with the doctor or pharmacist if you are ➤
.uncertain

Do not give Furamix to infants up to 1 month of age, unless otherwise directed by your doctor. This ➤
.medicine may cause anemia in these patients

.Furamix may be taken with food to lessen the chance of an upset stomach ➤

To help clear up your infection completely, keep taking Furamix for the full time of treatment, even if you
begin to feel better after a few days. If you stop taking this medicine too soon, your symptoms may
.return. Do not miss any doses

.Shake the suspension bottle vigorously before use ➤

Dosing

The dose of Furamix will be different for different patients. Follow your doctor's orders or the directions
on the label. The following information includes only the average doses of Furamix. If your dose is
.different, do not change it unless your doctor tells you to do so

The number of tablets or teaspoonfuls of suspension that you take depends on the strength of the medicine

Also, the number of doses you take each day, the time allowed between doses, and the length of time
.you take the medicine depend on the medical problem for which you are taking Furamix

:For both oral suspension or tablets ➤

:For cholera or diarrhea caused by bacteria •

.Adults: 100 mg taken four times a day for five to seven days ✓

.Children up to 1 month of age: Use is not recommended ✓

Children 1 month of age and over: Dose is based on body weight and must be ✓
determined by your doctor. The usual dose is 1.25 mg per kg of body weight taken four
.times a day for five to seven days

:For giardiasis •

.Adults: 100 mg taken four times a day for seven to ten days ✓

.Children up to 1 month of age: Use is not recommended ✓

Children 1 month of age and over: Dose is based on body weight and must be ✓
determined by your doctor. The usual dose is 1.25 mg to 2 mg per kg (0.56 to 0.90 mg per
.pound) of body weight taken four times a day for seven to ten days

Missed dose

If you miss a dose of this medicine, take it as soon as possible. However, if it is almost time for your next
.dose, skip the missed dose and go back to your regular dosing schedule. Do not double doses

.If you have further questions regarding use of the medicine, consult the doctor or pharmacist➤

Possible side effects .4

As with any medicine, use of Furamix may cause side effects in some users. Do not be alarmed by the list
.of side effects. You may not suffer from any of them

:Check with your doctor immediately if any of the following side effects occur

Rare

Fever, itching, joint pain, skin rash or redness, sore throat

Other side effects may occur that usually do not need medical attention. These side effects may go away
during treatment as your body adjusts to the medicine. However, check with your doctor if any of the
:following side effects continue or are bothersome

Less common

Abdominal or stomach pain, diarrhea, headache, nausea or vomiting

This medicine commonly causes dark yellow to brown discoloration of urine. This side effect does not
.usually need medical attention

Reporting of side effects

If any of the side effects gets serious, or if you notice any side effects not listed in this leaflet, please tell ❖
.your doctor or pharmacist

To report any side effect(s) directly to ministry of health, using the on-line reporting form at the following
link: <https://www.pharmacy.moh.ps/index/Form/Language/ar> & to the company web site
<https://www.beitjalapharma.com>

5. How to store Furamix

- Keep the medicine out of the reach of children.
- Store at room temperature below 25 ° C, away from heat and direct light.
- **For suspension:**
 - ❖ Avoid freezing.
 - ❖ Do not use after two months from opening the bottle.
- Do not use this medicine after the expiry date shown on the carton. The expiry date refers to the
last day of that month.
- Do not throw away any medicines via waste water or household waste. Ask your pharmacist how
to throw away medicines you no longer use. These measures will help protect the environment.

6. Contents of the pack & other further information:

What Furamix contains:

Furamix Tablets: Each tablet contains Furazolidone 50 mg

Other ingredients: Kaolin 100 mg & Pectin 20 mg

Furamix Suspension: Each teaspoonful (5 ml) suspension contains Furazolidone 17.5 mg
Other ingredients: Kaolin 1000 mg & Pectin 50 mg

What Furamix looks like and contents of the pack:

Furamix is available in the following packages:

Furamix Tablets are yellowish, round plain tablets. They are available in a box of 2 blisters, 10 tablets for each.

Furamix Suspension is light beige thick suspension. It is available in a bottle of 100 ml suspension.

Marketing authorization holder:

Product License held by Beit Jala Pharmaceutical Company
Al-Madaress Str., P.O.Box 58, Beit Jala –Palestine ,8

<http://www.beitjalapharma.com>

:Manufactured by



Beit Jala Pharmaceutical Co.

.Al-Madaress Str ,81

P.O.Box 58

Beit Jala - Palestine

[http: //www.beitjalapharma.com](http://www.beitjalapharma.com)

This leaflet was last revised in June 2022, version number 1401080-

نشرة معلومات المريض فيورامكس 50 ملغم أقراص فيورامكس 17.5 ملغم معلق فيورازوليدون

- اقرأ النشرة كاملة بتمعن قبل تناول هذا الدواء لأنه يحتوي على معلومات مهمة بالنسبة لك (ملزم بوصفة طبية).
• احتفظ بهذه النشرة. قد تحتاج لقراءتها مرة أخرى.
• إذا كان لديك أي أسئلة أخرى، اسأل طبيبك أو الصيدلي.
• تم وصف هذا الدواء لك فقط. لا تعطيه للآخرين. قد يضرهم، حتى لو كانت أعراضهم مشابهة لأعراضك.
• إذا حدث لك أي آثار جانبية، راجع طبيبك أو الصيدلي. يتضمن ذلك أي آثار جانبية محتملة غير مدرجة في هذه النشرة.

في هذه النشرة:

1. ما هو فيورامكس وما هي دواعي استخدامه.
2. قبل القيام بتناول فيورامكس.
3. كيفية تناول فيورامكس.
4. الآثار الجانبية المحتملة.
5. كيفية تخزين فيورامكس.
6. محتويات التعبئة وغيرها من المعلومات الأخرى.

1. ما هو فيورامكس وما هي دواعي استخدامه

الفصيلة العلاجية:

مضاد للبكتيريا
مضاد الأوليات

دواعي الاستخدام:

فيورامكس يستخدم لعلاج العدوى البكتيرية والأولية. يعمل فيورامكس داخل الأمعاء لعلاج الكوليرا والتهايب القولون و/ أو الإسهال الناجم عن البكتيريا وداء الجيارديات. يتم إعطاء هذا الدواء أحياناً مع أدوية أخرى للعدوى البكتيرية.

2. قبل القيام بتناول فيورامكس

لا تتناول فيورامكس

- ☒ إذا سبق وحدث معك أي رد فعل غير عادي أو حساسية من فيورازوليدون أو أي أدوية ذات صلة مثل nitrofurantoin (مثل Furadantin) أو nitrofurazone (مثل Furacin). وأيضا إذا كنت تعاني من حساسية من أي مواد أخرى، مثل الطعام أو المواد الحافظة أو الصبغات.
☒ غير مخصص للاستخدام لدى الرضع لحد عمر 1 شهر لأن فيورامكس قد يسبب فقر دم.

تتطلب عناية خاصة مع استخدام فيورامكس. أخبر الطبيب أو الصيدلي قبل تناول فيورامكس في الحالات التالية:

- ! **الحمل:** لم يتم إجراء دراسات على البشر. ومع ذلك، لم يثبت فيورامكس أنه يسبب تشوهات خلقية أو مشاكل أخرى لدى البشر أو الحيوانات في حال أعطي بجرعات عالية لفترة طويلة.
! **الرضاعة الطبيعية:** من غير المعروف ما إذا كان فيورامكس يصل إلى حليب الثدي. ومع ذلك، لا ينصح بالرضاعة الطبيعية للأطفال الرضع حتى عمر شهر واحد لأن فيورامكس قد يسبب فقر الدم.
! **كبار السن:** لم يتم دراسة العديد من الأدوية بشكل خاص عند كبار السن. لذلك، قد لا يكون معروفاً ما إذا كانت الأدوية تعمل بالضبط بالطريقة نفسها التي تعمل بها عند البالغين الأصغر سناً أو إذا تسبب بآثار جانبية مختلفة أو مشاكل لدى كبار السن. لا توجد معلومات محددة تقارن استخدام فيورامكس لدى كبار السن مع استخدامها في الفئات العمرية الأخرى.

فيورامكس والأدوية الأخرى

إذا كنت تتناول، أو إذا تناولت مؤخراً، أدوية أخرى، بما في ذلك أدوية بدون وصفة طبية و المكملات الغذائية ، أخبر الطبيب أو الصيدلي. بشكل خاص إذا كنت تتناول:

- الأمفيتامينات
- مثبطات الشهية (حبوب الحماية)

- ايفيدرين (مثل Primatene)
- ايزوكاربوكسازايد (مثل Marplan)
- فينيلزين (مثل Nardil)
- فينيل افرين (مثل Neo-Synephrine)
- فينيل بروبانولامين (مثل Dexatrim)
- بروكاربازين (مثل Matulane)
- سودوإيفيدرين (مثل Sudafed)
- سيليجيلين (مثل Eldepryl)
- ترانيلسيبرومين (مثل Parnate)
- مضادات الاكتئاب ثلاثية الحلقة (أميتريبتيلين، [مثل Elavil] ، أموكسابين [مثل Asendin] ، كلوميبرامين [مثل Anafranil] ، ديسيبرامين [مثل Pertofrane] ، دوكسيبين [مثل Sinequan] ، إيميبرامين [مثل Tofranil] ، نورترينيلين [مثل Aventyl] ، بروترينيلين [مثل Vivactil] ، تريميبرامين [مثل Surmontil])؛ قد يؤدي استخدام فيورامكس مع أي من هذه الأدوية إلى زيادة حادة في ضغط الدم.

مشاكل طبية أخرى

- قد يؤثر وجود مشاكل طبية أخرى على استخدام فيورامكس. تأكد من إخبار طبيبك إذا كان لديك أي مشاكل طبية أخرى، بشكل خاص:
 - نقص نازعة هيدروجين الجلوكوز 6 فوسفات (نقص إنزيم G6PD) ؛ قد يصاب المرضى الذين يعانون من نقص G6PD بفقر دم خفيف أثناء تناول فيورامكس.

الاحتياطات أثناء استخدام هذا الدواء

- من المهم أن يتحقق طبيبك من تحسن حالتك من خلال زيارات منتظمة. حتى يتحقق فيما إذا قد تم القضاء على العدوى تمامًا أم لا. إذا لم تتحسن الأعراض في غضون أسبوع، أو إذا ساءت، استشر طبيبك.
- تناول المشروبات الكحولية أو تناول مستحضرات أخرى تحتوي على الكحول (مثل الإلكسير، شراب السعال، المقويات، أو حقن الكحول) قد يسبب مشاكل بشكل نادر أثناء تناول فيورامكس. وتشمل هذه المشاكل زيادة الآثار الجانبية مثل احمرار الوجه وصعوبة التنفس والإغماء والشعور بضيق في الصدر. عادة ما تختفي هذه الآثار الجانبية في غضون 24 ساعة دون علاج. ومع ذلك، قد تحدث هذه الآثار إذا كنت تشرب المشروبات الكحولية لمدة تصل إلى 4 أيام بعد التوقف عن تناول فيورامكس. لذلك، يجب عدم شرب المشروبات الكحولية أو تناول مستحضرات أخرى تحتوي على الكحول أثناء تناول فيورامكس ولمدة 4 أيام بعد إيقافه.
- قد تسبب بعض الأطعمة أو المشروبات أو الأدوية الأخرى ردود فعل خطيرة للغاية، مثل ارتفاع ضغط الدم الشديد، عند تناولها مع فيورامكس. عادة ما تحتوي الأطعمة والمشروبات التي لا تفسد مع الزمن أو المخمرة على مادة التيرامين أو مواد أخرى تزيد من ضغط الدم. لتجنب مثل هذه التفاعلات، يوصى بالتدابير التالية:

- لا تأكل الأطعمة التي تحتوي على نسبة عالية من التيرامين (أكثر شيوعًا في الأطعمة التي لا تفسد مع الزمن أو المخمرة لزيادة نكهتها)، مثل الجبن؛ الخميرة أو مستخلصات اللحوم. الفول المدمس أو حبوب الفول؛ اللحوم المدخنة أو المخللة أو الدواجن أو الأسماك؛ الفانق المخمرة (بولونيا، ببيروني، سلامي، سجق صيفي) أو غيرها من اللحوم المخمرة؛ أو أي فاكهة مفرطة النضج. إذا لم يتم تقديم قائمة بهذه الأطعمة لك، فاطلب من أخصائي الرعاية الصحية أن يزودك بها.
- لا تشرب المشروبات الكحولية أو البيرة والنيبيذ الخاليين من الكحول أو ذوو نسبة قليلة من الكحول.
- لا تأكل أو تشرب كميات كبيرة من الأطعمة أو المشروبات التي تحتوي على الكافيين مثل الشوكولاتة أو القهوة أو الشاي أو الكولا.
- لا تتناول أي أدوية أخرى ما لم يوافق عليها طبيبك أو يصفها لك. وهذا يشمل مثبطات الشهية (حبوب الحمية) التي تصرف بدون وصفة طبية أو أدوية نزلات البرد أو أدوية الجيوب الأنفية أو أدوية حمى القش أو أدوية الحساسية الأخرى.
- لا تتناول أيًا من الأطعمة أو المشروبات أو الأدوية المذكورة أعلاه لمدة أسبوعين على الأقل بعد التوقف عن تناول فيورامكس. قد يستمر في التفاعل مع هذا الدواء خلال ذلك الوقت.
- قد تحتوي أطعمة أخرى أيضًا على مادة تيرامين أو مواد أخرى تزيد من ضغط الدم. ومع ذلك، فإن هذه المنتجات بشكل عام لا تسبب مشاكل خطيرة عند تناولها مع فيورامكس، خاصة إذا تم تناولها وهي طازجة وبكميات صغيرة. وتشمل هذه الزبادي و الجبنة الحامضة والجبن الكريمي و جبنة الكوتج والشوكولاتة وصلصة الصويا. إذا كان لديك أي أسئلة حول ذلك، اسأل أخصائي الرعاية الصحية الخاص بك. اسأل أيضًا عن قائمة الأطعمة أو المشروبات أو الأدوية التي قد تسبب مشاكل خطيرة عند تناولها مع فيورامكس.

معلومات مهمة تتعلق ببعض مكونات الدواء

- فيورامكس أقرص تحتوي على:
 - لاكتوز: إذا أخبرك طبيبك أن لديك حساسية تجاه بعض السكريات، فاتصل بطبيبك قبل تناول هذا الدواء.
 - فيورامكس شراب يحتوي على نيباجين م & نيبازول م: قد يسببان ردود فعل تحسسية (ربما في وقت لاحق).

3. كيفية تناول فيورامكس

- ◀ استخدم هذا الدواء دائماً وفق تعليمات الطبيب. تفحص ذلك مع طبيبك أو الصيدلي إذا لم تكن متأكدًا.
- ◀ لا تعطي فيورامكس للرضع حتى عمر شهر واحد ، ما لم يوصف لك طبيبك غير ذلك. هذا الدواء قد يسبب فقر الدم لدى هؤلاء المرضى.
- ◀ يمكن تناول فيورامكس مع الطعام لتقليل فرصة اضطراب المعدة.
- ◀ للمساعدة في إزالة العدوى تمامًا، استمر في تناول فيورامكس طوال فترة العلاج، حتى لو بدأت تشعر بالتحسن بعد بضعة أيام. إذا توقفت عن تناول هذا الدواء في وقت مبكر جدًا ، فقد تعود الأعراض. لا تنسى أي جرعات .
- ◀ خضّ العبوة جيدًا قبل الاستخدام.

الجرعة الدوائية

ستختلف جرعة فيورامكس باختلاف المرضى. اتبع تعليمات طبيبك أو الإرشادات الموجودة على الملصق. تتضمن المعلومات التالية فقط متوسط جرعات فيورامكس. إذا كانت جرعتك مختلفة، فلا تغيرها إلا إذا طلب منك طبيبك القيام بذلك.

◀ يعتمد عدد الأقراص أو عدد الملاعق من المعلق التي تتناولها على قوة الدواء. أيضًا ، يعتمد عدد الجرعات التي تتناولها يوميًا، والوقت المسموح به بين الجرعات، وطول الوقت الذي تتناول فيه الدواء على المشكلة الطبية التي تتناول فيورامكس بسببها.

◀ لكل من المعلق أو الأقراص:

● للكوليرا أو الإسهال الناجم عن البكتيريا:

✓ للبالغين: 100 ملغم أربع مرات في اليوم لمدة خمسة إلى سبعة أيام.

✓ الأطفال حتى عمر شهر واحد: غير موصى بالاستخدام.

✓ الأطفال من عمر شهر وما فوق: تعتمد الجرعة على وزن الجسم ويجب أن يحددها الطبيب. الجرعة الاعتيادية هي 1.25 ملغم لكل كغم من وزن الجسم أربع مرات في اليوم لمدة خمسة إلى سبعة أيام.

● لداء الجيارديا:

✓ الكبار: 100 ملغم أربع مرات في اليوم لمدة سبعة إلى عشرة أيام.

✓ الأطفال حتى عمر شهر واحد: غير موصى بالاستخدام.

✓ الأطفال من عمر شهر وما فوق: تعتمد الجرعة على وزن الجسم ويجب أن يحددها الطبيب. الجرعة الاعتيادية هي 1.25 ملغم إلى 2 ملغم لكل كغم من وزن الجسم أربع مرات في اليوم لمدة سبعة إلى عشرة أيام.

في حال نسيان الجرعة

إذا نسيت جرعة من هذا الدواء، فتناولها حالما تتذكر. ومع ذلك، إذا حان وقت الجرعة التالية تقريبًا، فاترك الجرعة المنسية وأكمل حسب جدول الجرعات الاعتيادي. لا تقم بمضاعفة الجرعات.

◀ إذا كان لديك أي أسئلة أخرى حول استخدام هذا المنتج ، اسأل طبيبك أو الصيدلي.

4. الآثار الجانبية المحتملة

كما بكل دواء، إن استعمال فيورامكس قد يسبب آثاراً جانبية لدى بعض المرضى، لا تقلق من قائمة الآثار الجانبية. قد لا تعاني أيًا منها.

تفحص مع طبيبك على الفور في حال حدوث أي من الآثار الجانبية التالية:

نادرًا

حمى أو حكة أو ألم مفاصل أو طفح جلدي أو احمرار أو التهاب الحلق

قد تحدث آثار جانبية أخرى لا تحتاج عادة إلى عناية طبية. قد تختفي هذه الآثار الجانبية أثناء العلاج حيث يتكيف جسمك مع الدواء. ومع ذلك ، استشر طبيبك إذا استمرت أي من الآثار الجانبية التالية أو كانت مزعجة:

أقل شيوعًا

الام في البطن أو المعدة أو إسهال أو صداع أو غثيان أو تقيؤ

عادة ما يتسبب هذا الدواء في تغير لون البول من الأصفر الداكن إلى البني. لا يحتاج هذا التأثير الجانبي عادة إلى عناية طبية.

الإبلاغ عن الآثار الجانبية

❖ إذا كانت أي من الآثار الجانبية خطيرة، أو إذا لاحظت أي آثار جانبية غير مدرجة في هذه النشرة، يرجى إخبار طبيبك أو الصيدلي.

❖ للإبلاغ عن أي أثر جانبي مباشرة لوزارة الصحة، عن طريق تعبئة نموذج الإبلاغ الإلكتروني على الرابط التالي:
<https://www.pharmacy.moh.ps/index/Form/Language/ar> و الموقع الإلكتروني للشركة
<http://www.beitjalapharma.com>

5. كيفية تخزين فيورامكس

- احفظ الدواء بعيداً عن متناول الأطفال.
- احفظ الدواء على درجة حرارة الغرفة دون 25 °م. بعيداً عن الحرارة والضوء المباشر.
- للمعلق:
 - ❖ تجنب التجمد.
 - ❖ لا تستخدم الدواء بعد شهرين من تاريخ فتح العبوة.
- لا تتناول هذا الدواء بعد تاريخ انتهاء الصلاحية المبين على العلبة الخارجية. يشير تاريخ انتهاء الصلاحية إلى اليوم الأخير من ذلك الشهر.
- لا تتخلص من أي أدوية عن طريق مياه الصرف الصحي أو النفايات المنزلية. اسأل الصيدلي عن كيفية التخلص من الأدوية التي لم تعد تستخدمها. هذه المعايير سوف تساعد على حماية البيئة.

6. محتوى العبوة ومعلومات إضافية

ماذا يحتوي فيورامكس:

فيورامكس أقراص: يحتوي القرص الواحد على فيورازوليدون 50 ملغم
مكونات أخرى: كاؤولين 100 ملغم & بكتين 20 ملغم

فيورامكس معلق: كل ملعقة صغيرة (5 مليليتير) معلق تحتوي على فيورازوليدون 17.5 ملغم
مكونات أخرى: كاؤولين 1000 ملغم & بكتين 50 ملغم

كيف يبدو فيورامكس ومحتوى التعبئة:

يتوفر فيورامكس في مواد التعبئة التالية:

- ❖ فيورامكس أقراص هي أقراص صفراء دائرية. متوفرة ضمن عبوة تحتوي على شريطين، كل شريط يحتوي على 10 أقراص.
- ❖ فيورامكس معلق هو سائل معلق كثيف ذو لون بيج فاتح. متوفر ضمن عبوة تحتوي 100 مليليتير سائل معلق.

اسم الشركة المالكة لحق التسويق وعنوانها:

ترخيص المنتج لدى شركة بيت جالا للدوية
81 ، شارع المدارس ، ص.ب 58 ، بيت جالا- فلسطين
<http://www.beitjalapharma.com>

التصنيع لدى:



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا / فلسطين

<http://www.beitjalapharma.co>

تم مراجعة هذه النشرة في حزيران 2022، رقم الإصدار 4-1401080